

latures and vest it in the Federal. He would therefore oppose such a vote as this.

Mr. Mackenzie said that he felt it incumbent on him to give notice that when concurrence was being taken he would move, in regard to the service, that in the opinion of this House, no portion of the public funds should be paid to any member of this House.

The item then carried. On the next item, Consolidation of Criminal Law, \$2,000.

Hon. Mr. Anglin asked if any member of the House was to receive any portion of that amount.

Sir John A. Macdonald said this was the most economical law consolidation that had ever been effected in any country. The work had been done by his own Deputy-Head, the Law Clerk of this House, and the Assistant-Law Clerk. The junior members of the Commission would be remunerated for their extra services; but if we were to have a good code of criminal law, it had been very cheaply obtained.

Mr. Mackenzie said he could not take any exception to this item. He was quite aware of the laborious exertion of the gentlemen alluded to, with the view of accomplishing the work in a satisfactory manner.

The item was agreed to, as also the item for Geological Survey. On the next item, Statistics Office, Halifax, \$3,810.

Hon. Mr. Anglin alluded to a report that this money was mainly employed in subsidizing a newspaper in Halifax.

Hon. Mr. Tupper said the statement was entirely unfounded. The gentleman referred to, Mr. Costley, was paid purely for his statistical services irrespective altogether of any contribution to public journals.

Mr. E. M. McDonald said he had alluded to the matter last session, but understood the connection of Mr. Costley with the *Express* had since ceased.

The item was agreed to. On the next item, Salaries of Immigration Agents, \$11,710.

Mr. E. M. McDonald said there was included in this \$1,000 for an Emigration Agent at Halifax. This party lived 150 miles from Halifax, and he did not understand how he could efficiently perform his duties. Last year he only got \$800. Why did he get \$200 more?

les en faveur du Gouvernement fédéral. Pour cette raison, il (M. Mills) s'y oppose.

M. Mackenzie déclare qu'il se sent obligé d'annoncer qu'il proposera, lors du vote, que la Chambre se prononce contre le versement de deniers publics aux membres de la Chambre.

Le poste est adopté. Crédit suivant, \$2,000 prévus pour la refonte du droit criminel.

L'hon. M. Anglin demande s'il est prévu que les députés en recevront une partie.

Sir John A. Macdonald déclare qu'il s'agit de la refonte des textes législatifs la plus économique si l'on compare avec les autres pays. Le travail a été fait par son propre adjoint, le Greffier-légiste, et par l'adjoint de celui-ci. Les membres subalternes de la Commission seront rémunérés pour leurs services; pour un code criminel de haute qualité, il n'aura certainement pas occasionné de trop gros frais.

M. Mackenzie déclare qu'il ne trouve rien à redire à ce crédit. Il est conscient de la lourde tâche qu'on a dû accomplir pour arriver à des résultats satisfaisants.

Ce poste, ainsi que le crédit prévu pour les études géologiques, est adopté. Crédit suivant, \$3,810 pour le Bureau de Statistique de Halifax.

L'hon. M. Anglin évoque une rumeur selon laquelle cet argent sert principalement à subventionner un journal de Halifax.

L'hon. M. Tupper déclare que cet argument est totalement injustifié. La personne en question, M. Costley, est uniquement rémunérée pour des services de statistique sans aucun rapport avec un journal.

M. E. M. McDonald rappelle avoir évoqué ce problème lors de la dernière session; M. Costley a rompu avec l'*Express* depuis.

Le poste est adopté. Crédit suivant, \$11,710 pour payer les traitements des agents de l'Immigration.

M. E. M. McDonald déclare que ce crédit comprend un montant de \$1,000 destiné à un agent de l'Immigration à Halifax. Cet agent vit à 150 milles de Halifax et il ne comprend pas comment il peut accomplir son travail avec efficacité. L'année dernière, son traitement n'était que de \$800. Pourquoi cette augmentation de \$200?